

## **TERMS & CONDITIONS**

- The Promotion will take place from 15-25 February 2018 (the 'Promotion Period').
- All registered Sands Rewards LifeStyle (SRL') members who sign up at any SRL counters in Marina Bay Sands Pte Ltd ("MBS") and are in good standing (each, a "Member" and collectively, "Members') are eligible to participate.
- This Promotion is only available to SRL members who use their Sands Rewards membership cards and utilise Cash/ NETS/Credit Card as mode of payment at any Sands Rewards Participating Outlets within MBS. The following transactions are not eligible for this Promotion:

  i. Purchases made for selected shows at Mastercard® Theatre and at Sands Expo® and Convention Center.

  - Bulk and/or corporate ticket purchases from ArtScience Museum  $^{\text{\tiny{TM}}}$  and Mastercard Theatre
  - Any transaction made within the Casino or is casino-related;
- iv. Bill payments, instalment plan payments, vouchers and/or gift certificate purchases.

  During the Promotion Period, Members must complete a one-time activation of their SRL member card as set at in paragraph 5 below and meet a minimum nett spend of \$3,000 to be eligible for the additional Destination Dollars ('Bonus Rewards').
- Activation will have to be completed within activation period set out in paragraph 6 below ('Activation Period') by any of the three methods below ('Activation'):

  - Swiping membership card at any SRL kiosk located within MBS; SMS '2X<space>SRL membership number' (E.g.: 2X 100123456) to 9024 7050;
- $iii. \ \ Web \ activation \ at \ www.marinabays and s. com/s and s-rewards-life style \ 6. \ \ The time frame for the Activation Period is as follows:$

Activation Period	Destination Dollars Earning Period		
15-25 February 2018 (12am – 11:59pm)	Daily (12am – 11:59pm)		

- $Only \ transaction (s) \ made \ within \ the \ Promotion \ Period \ will \ be \ eligible \ for \ Bonus \ Rewards \ upon \ Activation \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ and \ an instance \ an instance \ an instance \ and \ an instance \ and \ an instance \ an in$
- Spending at all Sands Rewards Participating Food & Beverage and Retail Outlets, Attractions and Hotel will contribute to the calculation of the minimum nett spend required in paragraph 4. Modes of payment that contribute to minimum nett spend shall be Cash, Credit Card and NETS (excluding the Tier Earnings Everywhere Programme and the redemption of Reward Dollars). Once minimum spend is met, all Bonus Rewards will be issued in the Manhard and the Card and NETS (excluding the Tier Earnings Everywhere Programme and the redemption of Reward Dollars). into Members' account within 48 hours.
- Members will earn 6% in Destination Dollars, instead of the usual 3% in Destination Dollars for all transactions at Sands Rewards Participating Outlets except at Sands Rewards participating Food & Beverage Outlets as set out in Appendix 1 where members will earn 10% in Destination Dollars, instead of the usual 3% or 9% in Destination Dollars earnings.
- 10. All Bonus Rewards will be issued into Members' accounts within 48 hours, upon attaining the following spend requirements:

Outlet Type	Current Earnings	Total Earnings	Min. Spend Requirement	
Sands Rewards Participating Retail Outlets	3%	6%	Once minimum \$3,000 nett spend is met, all Bonus Rewards	
Sands Rewards Participating Food & Beverage Outlets	3%	6%	will be issued into Members' account within 48 hours.	
Marina Bay Sands Participating Food & Beverage Outlets as set out in Appendix 1	3% or 9%	10%	No minimum spend required. Instant Reward Dollars will be entitled upon spend.	

View full list of Sands Rewards Outlets here: www.MarinaBaySands.com/SandsRewardsOutlets

- $11. \ \ All \ Bonus \ Rewards \ for \ transactions \ within \ the \ Hotel \ Folio \ which \ are \ eligible \ for \ Bonus \ Rewards \ will \ be \ credited \ 48$ nours after members' check out date. In the event of technical issues, members' accounts will be updated when the stem is available.
- 12. Éach member is eligible to receive a maximum of \$600 Bonus Rewards during the Promotion Period. After the maximum of \$600 Bonus Rewards is met, no further Bonus Rewards will be issued to the member. For transactions made within promotional period and charged to Hotel Room(s) stays, to be eligible for the Bonus
- Rewards within the promotional period, check-out must be completed by 25 February 2018, 11:59pm.

  14. Destination Dollars will not be retroactively credited for members who do not meet the Promotion requirements.

- 15. Destination Dollars earned will expire on a first-in-first-out basis after 12 months if not used or redeemed.

  16. Maximum amount of Destination Dollars to be issued under the Promotion is \$500,000 Destination Dollars MBS reserves all rights to terminate this Promotion, or adjust the structure of the Promotion at its sole and absolute discretion once the maximum amount of Destination Dollars is issued.

- $17. \ \ All\ registered\ SRL\ members\ in\ good\ standing\ are\ eligible\ to\ participate.\ Only\ members\ in\ possession\ of$ membership cards with their names and photographs printed on the card will be able to participate in the Promotion.
- 18. Members whose SRL accounts are eligible for Bonus Rewards and accumulate more than the maximum of \$100,000 in Reward Dollars during the Promotion Period must agree to sign and abide by the Therefore the Lunar New Year Double Your Rewards 2018 Acknowledgement Letter. The Bonus Rewards will only be credited to the members' Sands Rewards Account if and when the balance in such members' Sands Rewards Account does not exceed \$100,000 in Reward Dollars after such credit of Bonus rewards. No partial crediting of Bonus Rewards will be made by MBS at any time.
- 19. All Destination Dollars are non-transferable, non-exchangeable and non-reimbursable. Destination Dollars may not be sold or used for any commercial purpose, including but not limited to any use for which the Member would be entitled to collect fees or receive any remuneration.

  20. Destination Dollars may be redeemed for services, products or other items (together 'Products') at third party
- participating outlets, amongst others. MBS is not an agent of the merchants supplying the Products. MBS will not accept contractual, torts or any other kind of liability in respect of any Products supplied by third party merchants. any non-performance or defects in the Products supplied by third party merchants. Accordingly, MBS will not be responsible or liable for any death, injury, damage or loss suffered by any SRL member or any third party or any of their property which is caused directly or indirectly by any of the Products provided by third party merchants to SRL members. Any dispute about the quality, condition or performance of the Products supplied by third parties is

- to be resolved directly between the applicant and the relevant merchant. The third party participating outlets are not a participant in or sponsor of the Promotion.
- . MBS is not responsible for (a) electronic transmission errors or delays resulting in an inability to participate or other loss, (b) theft or destruction of or unauthorised access to or alterations of entry materials, or for technical, hardware, software failures of any kind, (c) lost or unavailable connections, or delayed computer transmissions whether caused by Marina Bay Sands, users, or by any of the equipment or programming associated with or utilised in the Promotion or by any technical or human error which may occur in the processing of submissions which may limit, restrict, or prevent an applicant's ability to participate in the Promotion, or (d) any loss of opportunity to participate in the promotion for any reason whatsoever
- 22. MBS shall not be liable to any members for any injuries, losses or damages in respect of, in connection with and/or arising from any of the promotions.
- 23. The following parties are not eligible to participate in this Promotion: (i) advertising agencies and affiliates of MBS and (ii) employees of MBS tenanted retailers.
- 24. MBS reserves the right to refuse issuance of Destination Dollars to an applicant determined to be non-eligible 25. By participating in this Promotion, each member consents to the use of his/her name and/or likeness for
- promotional purposes without compensation by MBS.

  26. The Promotion and all Terms and Conditions will be governed by Singapore law and participants agree to submit to the exclusive jurisdiction of the Singapore courts.
- 27. A person who is not party to any agreement governed by these Terms and Conditions shall have no rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Act (Cap. 53B) to enforce any term of such agreement or these Terms and
- 28. Members agree to MBS collecting, using, disclosing and/or handling their personal data in accordance with the prevailing MBS' privacy policy as stated on http://www.marinabaysands.com/policy.html. By participating in the Promotion, the Member, at any time, without any fee or other form of compensation for an unlimited period of time:
  - Grants MBS permission for his/her entry to be published on MBS' websites, in print materials, radio broadcasts, and displayed on MBS' Facebook Page, Instagram, Twitter or any other social media pages. Grants MBS permission to use his/her name and other personal details, photographs, videotapes or any
  - likeness of him/her, for feedback, promotional, advertising, marketing and/or publicity purposes and to have his/her submitted name posted on MBS' websites, in print materials, radio broadcasts, displayed on MBS'
- Facebook Page, Twitter or any other social media pages and/or used by MBS.

  29. Members agree that they are compliant with and agree to the Promotion's Terms & Conditions as well as the Terms & Conditions of the SRL Programme. The Promotion Terms & Conditions are to be read in conjunction with the Terms & Conditions of the SRL Programme ('Other Terms'). In the event of any inconsistency between these terms and the Other Terms, these terms prevail only to the extent of such inconsistency. Applicants who fail to
- comply with any of the Terms & Conditions may have their Bonus Rewards forfeited.

  30.MBS may revise, alter or delete any part of the Promotion and may revise, alter or delete any Terms & Conditions at any time without prior notice. Any Member found cheating will be disqualified from the Promotion and rendered ineligible for Bonus Rewards. MBS reserves the right to disqualify Members from the Promotion for fraud, manipulation or other related issues, including providing false information (such as fake account(s), personas or photos) or for deliberately withholding information.
- 31. MBS reserves all rights in relation to the Promotion, including but not limited to the right to postpone, temporarily halt, or terminate this Promotion, or adjust the structure, type and distribution of the Promotion at its se and absolute discretion. MBS shall not be held liable for (i) any delay in performing or partial or total failure to perform any of their obligations to the Members under these Terms & Conditions if such delay or failure is caused by circumstances beyond the reasonable control of MBS, its respective divisions, affiliates, authorised dealers/distributors, agents, including without limitation delays, changes, disruptions, cancellations, diversions or substitutions howsoever caused including without limitation as a result of war, terrorist action or threatened terrorist action, strikes, hostilities, civil commotions, accidents, fire, flood or natural catastrophes. MBS shall not be obliged to give any reason or enter into any correspondence with any persons on any matter concerning the Promotion MBS is under no obligation to exploit the Promotion in any media.
- 32. MBS has the right to final interpretation of these Terms & Conditions. Members who fail to comply with any of the Terms & Conditions will have their Bonus Rewards forfeited.
- lerms & Conditions will have their Bonus Kewards forfeited.

  33. Each Member agrees to release, discharge, and hold harmless MBS, its parent companies, affiliates, directors, officers, employees or agents from any and all claims including, without limitation, claims for slander, libel, defamation, violation of rights of privacy, publicity, personality, and/or civil rights, depiction in a false light, intentional or negligent infliction of emotional distress, copyright infringement, and/or any other tort and/or damages arising from or in any way relating to the submission of an entry, participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. Participation in the Promotion, and/or any other torts are the submission of an entry. or the use of the Member's provided details and/or likeness in connection with the Promotion, or the promotion thereof in all media now known or hereafter devised. By participating in the promotion or accepting and/or using the prizes, the Member agrees that MBS shall not be responsible, and that no claim relating to any losses or injuries (including special, indirect and consequential losses) shall be asserted against MBS, its parent companies, affiliates, directors, officers, employees or agents for any and all losses, damages, rights, claims and actions of any kind resulting from or related to the Member's participation or inability to participate in this Promotion or the use, misuse or inability to use the Prize or any portion thereof, including without limitation, personal injuries, death and property damage.
- 34. Member shall indemnify MBS against any losses, claims, demands, liabilities, costs and expenses for personal injury or death, loss, damage to property, breach of any obligations, warranty or representation, intellectual property infringement claims, fines and penalties, which may be imposed on or which MBS may suffer or incur or which may be made, instituted or asserted against MBS arising out of or by reason of negligent acts, omissions, fraud, wilful misconduct, or a breach of obligations, covenants, representations or warranties by the member in connection with
- 35. In the event of any inconsistencies or discrepancies between the Terms and Conditions and the contents of any brochure, marketing and/or promotional materials relating to the Promotion, these Terms and Conditions shall
- 36. The Chinese version of the Terms & Conditions is only provided for reference. In the event of conflict between the Chinese and English version of the Terms & Conditions, the English version shall prevail.

 $List of Marina \ Bay Sands \ Participating \ Food \ \& \ Beverage \ Outlets \ eligible \ for \ 10\% \ Reward \ Dollars \ as \ of \ 31 \ January \ 2018.$ Adrift | Bread Street Kitchen | Club55 | CUT | db Bistro & Oyster Bar | LAVO | Osteria & Pizzeria Mozza | RENKU |  ${\sf RISE}^{\circ}\,|\,{\sf Spago}\,{\sf Bar}\,\&\,{\sf Lounge}\,|\,{\sf SweetSpot}^{\circ}\,|\,{\sf The}\,{\sf Bird}\,{\sf Southern}\,{\sf Table}\,\&\,{\sf Bar}\,|\,{\sf Waku}\,{\sf Ghin}\,$ 







# 条款及条件

- 1. 此推广活动将从2018年2月15日至25日举行("活动推广期")。
- 所有在滨海湾金沙私人有限公司("滨海湾金沙")的任何金沙尊赏柜台完成登记并遵守会章的金沙尊赏时尚会员("会员"),均有资格参加此推广活动。
- 3. 此推广活动只限到滨海湾金沙的任何金沙尊赏参与商户使用金沙尊赏会员卡,并且以现金/ NETS/信用卡作为付款方式的金沙尊赏时尚会员。以下交易将不适用于此推广活动:
  - i. 于万事达卡剧院购买指定演出门票及于金沙会议展览中心进行的交易;
  - ii. 艺术科学博物馆及万事达卡剧院的批量及/或团体购票;
  - iii. 于娱乐场内进行或与娱乐场相关的任何交易;
  - iv. 账单缴付、分期付款及消费券及/或礼券购买。
- 在活动推广期间,会员须依据以下第5段落所述条文,完成金沙尊赏时尚卡的一次性启动,并符合净额消费满\$3,000的条件以获得额外度假胜地奖赏钱("额外奖励")。
- 5. 会员须依据以下第6段落所列出的启动期("启动期")内,选择以下3个方法之一进行启动("启动"):
  - i. 滨海湾金沙的任何金沙尊赏时尚电子站刷您的会员卡;
  - ii. 发送简讯 "2X<空格>金沙尊赏时尚会员号码" (例: 2X 100123456) 至9024 7050;
  - iii. 网站启动: www.marinabaysands.com/sands-rewards-lifestyle。
- 6. 启动期的期限如下:

启动期	度假胜地奖赏钱赚取期	
2018年2月15日至25日 (凌晨12时至晚上11时59分)	每日(凌晨12时至晚上11时59分)	

- 7. 一旦启动奖励, 唯有在活动推广期内进行的交易可获享额外奖励。
- 8. 于所有金沙尊赏参与餐饮及零售商户、景点及酒店消费将可计入第4段落所需的最低净额消费。最低净额消费的付款方式仅限现金、信用卡及NETS(不包括随处赚取积分计划及奖励的使用)。一旦达到最低消费,所有额外奖励将于48小时之内计入该会员的账户。
- 9. 会员将可于金沙尊赏参与商户的所有交易赚取6%度假胜地奖赏钱。会员则可在附录1所列出的金沙尊赏参与餐饮商户赚取10%度假胜地奖赏,而不是平常的3%或9%度假胜地奖赏钱。
- 10. 在达到以下消费条件后, 所有额外奖励将于48小时内计入会员账户:

商户类型	目前赚取的奖励	总赚取奖励	—————————————————————————————————————
阿广天宝	日的燃料的天咖	心燃以大咖	取以用贝木什
金沙尊赏参与零售商户	3%	6%	一旦达到最低净额消费 \$3,000, 所有额外奖励将于
金沙尊赏参与餐饮商户	3%	6%	48小时内计入该会员账户。
附录1所列出的 金沙尊赏参与餐商户	3%或9%	10%	无需最低消费。 只要消费将获得即时奖励。

参阅金沙尊赏商户完整名单: www.MarinaBaySands.com/SandsRewardsOutlets

- 11. 所有在酒店住宿进行交易时可获得额外奖励的所有额外奖励,将于会员退房日后的48小时内计入会员账户。若出现技术问题,会员账户将在系统恢复操作之后更新。
- 12. 每名会员将可在活动推广期内获得最高\$600额外奖励。在达到最高\$600额外奖励后,将不再送出更多额外奖励给该会员。
- 13. 欲在活动推广期内进行交易时计入酒店客房住宿账单以获得额外奖励,退房须于2018年2月 25日,晚上11时59分之前完成。
- 14. 若会员不符合推广活动条件,将不可追溯度假胜地奖赏钱。
- 15. 所赚取的度假胜地奖赏钱如未被使用或兑换,则将在赚取日期的12个月之后,按照先进先出的原则失效。
- 16. 此推广活动可送出的度假胜地奖赏钱的最高限额为\$500,000 度假胜地奖赏钱。一旦送出了度假胜地奖赏钱的最高限额, 滨海湾金沙保留终止此推广活动或调整推广活动结构的唯一及绝对的酌情权。

## 一般条款及条件

- 17. 所有信誉良好的金沙尊赏时尚注册会员均有资格参加。唯有持有附上其姓名和照片的会员卡之会员,才可以参加此推广活动。
- 18. 若会员的金沙尊赏时尚账户可让他们在活动推广期内获享额外奖励,并将累积超过最高限额\$100,000度假胜地奖赏钱,须同意遵守并签署"富贵双喜报丰年2018"得奖通知书内所示的条例。在获得该额外奖励后,若/当上述会员的金沙尊赏账户内的余额不超过\$100,000度假胜地奖赏钱,才可将额外奖励计入该会员的金沙尊赏账户。滨海湾金沙将不会在任何时候送出部分额外奖励。
- 19. 所有度假胜地奖赏钱不可转让他人、替换或兑换现金。度假胜地奖赏钱不可转售或作为任何商业用途使用,包括但不限于让会员获取收费或获得任何报酬的使用。
- 20. 度假胜地奖赏钱可使用于第三方参与商户换领服务、商品或其他物品(统称"商品"),以上为换领方式其一。滨海湾金沙并非商品供应商的代理。滨海湾金沙对于第三方供应商所供应的任何商品,将不接受合约性、侵权行为或任何其他形式的责任。滨海湾金沙将不代表或不保证该商品的品质、设计、规格、使用情况或操作,并对相关供应商的行为或失误或对第三方供应商所供应的商品的任何操作缺陷或损坏不承担责任。因此,滨海湾金沙将不对第三方供应商向金沙尊赏时尚会员供应的任何商品,所直接或间接造成任何金沙尊赏时尚会员或任何第三方或其任何财产所遭受的任何伤亡、损毁或损失,承担责任。任何第三方供应的商品的品质、使用情况或操作的争议,申请者将直接向相关供应商商榷解决。第三方参与商户不是此推广活动的参与者或赞助商。

- 21. 滨海湾金沙将不对以下事项承担责任: (a)电子传送误差或延误,以致无法参与活动或其他损失; (b)偷窃、破坏、未经特许使用或修改的参加资料,或任何的技术、硬件、软件故障; (c)遗失或无法提供的连接系统,或延误的电脑传送承担责任。当中包括可能限制传送程序或防止参加者参与此推广活动,由滨海湾金沙,使用者或任何与推广活动相关的设备或器材或任何技术或人为失误所造成的问题;或(d)出于任何原因而失去任何参与推广活动的机会。
- 22. 滨海湾金沙将不对因与推广活动有关/所造成的伤害、损失或损坏, 承担责任。
- 23. 以下各方不允许参加此推广活动: (i)滨海湾金沙的指定广告公司和附属公司; (ii)滨海湾金沙的 承包零售商员工。
- 24. 滨海湾金沙有权拒绝向不合格的申请者送出度假胜地奖赏钱。
- 25. 参加此推广活动即表示每名会员同意允许滨海湾金沙在无偿的情况下,使用其姓名及/或肖像用于日后业务推广用途。
- 26. 此推广活动及所有条款及条件将受新加坡法律制约,参加者同意遵守新加坡法院的专属管 镇权。
- 27. 不属于本条件及条款下任何协议方人士无权在合约(第三方权利)法令(Cap. 53B)下执行该等协议或本条款及条件。
- 28. 会员将按照http://www.marinabaysands.com/policy.html上所声明的滨海湾金沙现行隐私权政策,同意滨海湾金沙搜集、使用、透露及/或处理其个人资料。参加此推广活动的会员将在任何时候允许以下行为(无任何费用或其他形式补偿):
  - a. 允许滨海湾金沙在滨海湾金沙网站、印刷材料、电台广播及滨海湾金沙面簿页面、Instagram、Twitter或任何其他社交页面上发布该会员参与此活动的信息。
  - b. 允许滨海湾金沙使用其姓名和其他个人信息、照片、录影带或其他会员资料,用于反馈、推广、广告、营销和/或宣传目的,及通过滨海湾金沙网站、印刷材料、无线广播、滨海湾金沙面簿页面、Twitter或其他社交页面发布会员姓名和/或供滨海湾金沙使用。
- 29. 会员遵守并同意此推广活动的条款及条件及金沙尊贯时尚计划的条款及条件。此推广活动的条款及条件受金沙尊贯时尚计划的条款及条件所约束("其他条款")。若此条款与其他条款之间出现任何异议,所述范围将以此条款为准。若申请者无法遵守任何条款及条件,其额外奖励将作库
- 30. 滨海湾金沙有权随时修改、修订或删除推广活动及其条款及条件的任何部分,而无须事先通知。若任何会员被发现欺骗嫌疑、将被取消参加推广活动的资格,并不可领取额外奖励。滨海湾金沙保留权利因会员欺诈、操纵或其他相关问题,包括提供不实资料(假账户、个人资料或照片)或刻意隐瞒详情,而取消该会员参加资格。
- 31. 滨海湾金沙对推广活动保有唯一及绝对的酌情权,包括但不限于延期、暂停或撤销此推广活动,或对奖品分配和任何与之相关事宜做出安排调整。若得奖者在此条款下应获得的在滨海湾金沙、其各别部门、相关单位、受权经销商/分销商、代理、奖品供应商无法控制的范围内因某种原因被延迟或部分或完全无法兑现,滨海湾金沙将不对此承担责任。所述原因包括但不限于因战争、恐怖行动或恐吓性恐怖行动、抗议罢工、抗争、社会骚动、意外、火灾、水灾或自然灾害所造成的延迟、改动、中断、取消、转换、替代行为。滨海湾金沙将无义务对有关此推广活动的任何事宜提供任何理由或与任何人商榷有关事宜。滨海湾金沙将无义务在任何媒体利用此推广活动进行宣传。
- 32. 滨海湾金沙对此条款及条件保留最终解释权。若会员违反任何活动条款及条件,则该会员所获之额外奖励将被取消。
- 33. 每名会员将同意免除滨海湾金沙及其母公司、关联公司、董事、雇员或代理的任何及所有索偿责任,包括但不限于任何关于提呈参加名额、参加此推广活动及/或使用会员所提供的资料及/或与此推广活动关联的事宜或媒体上报道的现有或尚未发现的此推广活动中,所造成的口头诽谤、书面诽谤、诋毁、侵犯私隐、公众利益、个人及/或公民权利、错误引述、故意导致精神痛苦、侵犯版权、及/或任何引致的侵权行为及/或损害。参与此推广活动或接受和/或使用奖品、意味着会员同意不会因有关会员参加或无法参加此推广活动或错误使用或无法使用奖品或部分奖品导致的任何损失、损害、权利、诉讼和行为(包括但不限于人身伤害和财产损失)向滨海湾金沙及其母公司、关联公司、董事、雇员、代理提出任何有关损失或损害(包括特殊、间接和从属损失)的索赔请求。
- 34. 若因会员在参与推广活动的过程中出现过失、疏忽、欺诈、故意不当行为,或违反义务、契约、陈述或保证而导致滨海湾金沙酒店有限公司被强制实施、遭受、面临、裁定或判决滨海湾金沙酒店有限公司需对人身伤害、死亡、财产损失、受损、违反任何义务、保证或陈述、知识产权侵权索赔、罚款和罚金承担任何损失、索赔、要求、债务、成本和费用,会员应对滨海湾金沙进行赔偿。
- 35. 若此条款及条件与任何有关此推广活动的说明册子、营销及/或宣传资料的内容有所冲突或出入,将以此条款及条件为准。
- 36. 此条款及条件的中文版本仅供参考。若此条款及条件的中文版本和英文版之间存在冲突,应以英文版本为准。

## 附录

可赚取10%奖励的滨海湾金沙参与餐饮商户名单,以2018年1月31日为准。

Adrift | Bread Street Kitchen | Club55 | CUT | db Bistro & Oyster Bar | LAVO |
Osteria & Pizzeria Mozza | RENKU | RISE® | Spago Bar & Lounge | SweetSpot® |
The Bird Southern Table & Bar | Waku Ghin



